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REFERAT – STYREMØTE FRØYSTAD VEL 
Møte: Styremøte, tirsdag 22. august 2023 hos Brit Irén i Westergårdveien 36 
Til stede: Leder Christoffer Sandsdalen, Øystein Husby (ansvarlig naust og kajakkplasser), Britt Irén (Bitten) Norgren (kommunekontakt), Sindre Haaland 

(ansvarlig web/e-post), Tom Dagstad (kasserer), Tone Haugland (lekeplassansvarlig), Ane Sjøbu (sekretær og dugnadsansvarlig)  
Fra grøntkomiteen: Anita Wirak. 

Forfall:  Daniel Hansen (grøntansvarlig) 
Fordeling: Referat sendes til høring til styremedlemmer og froystadvel@gmail.com. Godkjent referat legges ut på hjemmesiden.  
 

Sak Vedtak/status 

Tidsfrist (NB! 
spesielt for 
utgående 
medlemmer) 

Ansvar for 
oppfølging 

Gj. 
ført 

1. Økonomi v/ Tom Har betalt en faktura til Nygårds konkursbo ved en feil – 150.000 kroner. Kasserer er i 
dialog med banken og Nygård om refusjon av beløpet.  
Nesten alle velforeningskontingenter innbetalt – mangler noen få på Jotunet. Kasserer og 
grendelagsansvarlig Øystein nøster. 

 Tom  

2. Kommunekontakt  
v/ Brit Irén 

Fartsgrense forbi barnehagen: Politi, veivesen og sikkerhetsansvarlig instans kommer på 
befaring i august/september om dette. 
Flytebrygge: Kommunen vil ikke overta ansvaret for denne.  
Bokskap: Tar tid grunnet fellesbestilling v/ Frivilligsentralen. Kommer ila. høsten. 
Beskjæring av trær i privat hage ved alleen: Brit Irén har ikke vært i kontakt med 
kommunen om disse. Aksjon: BI og Daniel går i dialog med kommunen. 

 Brit Irén  

3. Lekeplasser v/ Tone Komiteen planlegger møter hver måned i sept., okt., nov. – deretter legge frem en plan for 
styret i desember. Vil involvere grøntkomiteen og gi beboere anledning til å uttale seg. 

 Tone  

Flytebrygge v/ Sindre: Stort engasjement på Facebook – mange ønsker brygga tilbake. 
Velforeningen har eieransvar og ansvarlig dersom det skjer et uhell under bruk av brygga. 
Kan brygga sertifiseres? Ev. kjøpe inn ny som er sertifisert? Kommunen vil ikke ta ansvar (jf. 
sak 2). 
Aksjon: Sindre lager FB-innlegg om styrets tanker og ber dem som engasjerer seg, om å 
danne en komité som kan jobbe med dette – undersøke velforeningens muligheter. 
Eventuelle forslag kan legges frem for årsmøtet. 

 Sindre  

4. Naust og nausteie  
v/ Øystein 

Jevnlig aktivitet på naustet. Litt trøbbel med nøkkel, men går seg til.  
For få kajakkplasser – mulighet for å utvide?  
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Må oppgradere skyvedøra – ny lekte + krok på innsiden (Øystein gjør dette selv).  
Kajakkplasser faktureres nå i høst (500 kr for 1 plass). 

5. Dugnad v/ Ane 
 

Ane lager innkalling basert på mal, sender ut til styret for videreformidling til grendelag. 
Vi dropper restavfallskonteiner i år – informere om dette i innkalling. Bestiller inn tre 
konteinere til hageavfall torsdag til mandag. 
Fortsetter ordningen med å oppfordre til å betale per vipps dersom man ikke har anledning 
til å bidra før, etter eller under dugnaden. 
Samling i naustet etterpå: Oppfordre til at hvert grendelag stiller med kaffe og ei kake. 
Dato for høstens dugnad: Lørdag 11.11. kl. 10–12  

 Ane  

6. Grøntområder og 
grøntavtalen v/ Daniel 

Har fått tilbud på klipping av hekk hhv. hvert 3., 4. eller 5. år. Prisen er den samme per 
gang uansett frekvens. Styret går inn for at alleen klippes hvert 4. år, for å balansere 
hensynet til kostnader med hensynet til eiendommene som skyggelegges av alleen. 
Gjennomgår ny avtale på neste styremøte sammen med Daniel. 

 Daniel  

7. Web og fellespostkasse 
v/ Sindre 

Alt vel etter siste opprydding.  Sindre  

8. Orientering om pågående 
prosjekter fra 
grøntkomiteen 

Anita orienterer: Anita og Gina trekker seg ut av komiteen nå – tid for nye krefter. 
Komiteen skal etablere blomstereng samt utrede mulighetene for å bygge drivhus på 
fellesområdet (dialog med kommunen). Viktig at det er interesse for drivhuset – ikke det 
store engasjementet rundt hagedager og tilsvarende tiltak de siste årene. Anita setter 
styreleder Christoffer i kontakt med ny leder for komiteen (Siv fortsetter). 

 Anita/ 
grøntkomiteen 

 

9. Eventuelt 
            

Christoffer orienterer:  
Jobber med søknad om momsrefusjon etter oppgradering av lekeplasser.  
Arbeidsgruppe for solcellepanel: Satser på første møte i september. 

   

10. Oppsummering av aksjoner v/ Christoffer 
 
11. Dato for nytt styremøte Onsdag 4. oktober kl. 19–20.30 hos Ane i Westergårdveien 32B  Ane  

 

 


